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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2015-04-01. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson 
Robert Runesson 
Sven Holgersson 
Markus Svensson 
Lars Engdahl 
Mathias Jäghagen 
Tomas Hansson 
Bert Svensson 
 
§1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2  Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§3  Till att justera dagens protokoll valdes Tomas Hansson. 
 
§4  Dagordningen godkändes. 
 
§5  Konstituering av styrelsen 
 a) Till vice ordförande valdes Lars Engdahl. 
 b) Till sekreterare valdes Sven Holgersson 
  och till vice sekreterare valdes Markus Svensson. 
 c) Till kassör valdes Mathias Jäghagen. 
 d) Till webbmaster valdes Markus Svensson. 
 e) Till fastighetsansvariga valdes Sven Holgersson och Tomas Hansson. 
 
§6  Tankar efter årsmötet. 
  Vid årsmötet, som hölls i Hasselstad bygdegård, närvarade ca. 50 personer. 
  Mötet fortlöpte utan större diskussioner varpå styrelsen fick klara direktiv för 
  det kommande arbetet.  
  Tilldelningsgruppens avskjutningsförslag togs emot utan protester. 
  På frågan om framflyttning av älgjaktstarten var mötet överrens om att 
  tillmötesgå bl.a. Jägarförbundets önskan, under förutsättning att det råder 
  samstämmighet inom hela ÄFOt. 
 
§7  Verksamhetsplan 2015. 
  - Skötselplanen skall vara Länsstyrelsen tillhanda senast 30/4. 
  - Styrelsemöten är planerade till följande datum: 21/4, 16/6, 18/8, 
  20/10 eller 3/11 beroende på älgjaktstarten, samt den 8/12. 
  - Årliga mötet med jord- och skog samt tilldelningsgruppens ordf. och största 
  jaktlagets jaktledare är tänkt att hållas i Hasselstad den 19/5 kl. 19.00. 
  - Sommarträff i Karlsnäs den 11/8. 
  - Höstmöte i Möljeryd den 8/9. 
  - Älgjaktstart den 12/10 eller 24/10, beroende på beslut i övriga ÄSKOn inom 
  ÄFOt. 
  - 30-dagarsmöte i Hasselstad den 10/11 eller 24/11 beroende på älgjaktstarten. 
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 a) Emelie Berggren har förberett arbetet med att fylla i ansökan till Länsstyrelsen 
  för ny skötselplan. Karl-Gunnar tar vid och färdigställer uppgifterna till 
  nästa styrelsemöte. 
 b) I samband med inbjudan till Sommarträffen bifogas ÄSKOts, på årsstämman 
  fastslagna, policy kring utfodring av vilt. Policyn lyder enl. LRF och 
  Jägarförbundets överrenskommelse. Densamma läggs också upp på hemsidan. 
 c) Karl-Gunnar har till ÄFO Mitt förmedlat Ronnebyortens ÄSKOs ståndpunkt i 
  frågan om framflyttning av älgjaktstarten. Ronnebyortens ÄSKO önskar 
  möjliggöra ett möte med övriga ÄSKOn för att taga ett gemensamt beslut i 
  frågan om ev. flytt av älgjaktstarten. 
 
§8  Budgeten för 2015 är satt till ±0. 
  Fällavgifterna för jaktåret 2014/2015 är betalda. 
 
§9  Rapporter och skrivelser. 
  - Inga nya rapporter har inkommit om skador på jord och skog orsakat av älg 
  och/eller kronhjort. 
  - Avskjutningsrapport på kronhjort från Länsstyrelsen visar att 62 av 130 djur 
  fällts i Blekinge under det senaste jaktåret. 
  - En första indikation av älgstammens storlek utifrån de av Skogsstyrelsen 
  utsatta inventeringsrutor har kommit ÄSKOt tillhanda. Då väldigt få rutor är 
  inventerade är resultatet inte statistiskt säkert. 
 
§10  Övriga frågor. 
  Mattias undersöker hur Jaktvakt kan utformas inför kommande jaktsäsong, om 
  de ändringar i bl.a. indelning och avskjutning som diskuterats blir aktuella. 
 
§11  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Tomas Hansson 

 
 

 Ordförande 
 
 

 ____________________ 
 Karl-Gunnar Åkesson 


